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Förvaltningsgruppens sammanträde 2024-03-14  

Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  

Tero Tegel  
Lena Forsberg 
Anna Hamlin 
Catharina Liljedahl  
Pål Tennek förhinder 
Evelina Michaelsson 
 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Lärarförbundet 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 
 
 
 

 
Roberto Molina Vivar 
Förhinder 
Carl Korch  
Frida Vernström  
Förhinder  
Rolf Nyström 
Förhinder  
 

  
 
Tidpunkt: 2024-03-14 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Konferensrum Lilla Essingen, Fleminggatan 4  
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 15 
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februari 2024.  

  3. Information 
 
Stadsdelsdirektören  
Inget att notera 
 
Äldreomsorgsavdelningen 
Metodrum är på väg att starta i stadsdelen, en lägenhet på Pilträdet skall 
användas, projektledare är på väg att rekryteras för uppstarten, 
 
Förskoleavdelningen 
Inget att notera  
 
Socialtjänstavdelningen 
Rekrytering av gruppledare till familjeenheten 
Fortsatt utvecklig av Medarbetarskapet pågår på avdelningen med bla föredrag 
inbokat. 
Ekonomiavdelningen 
Inget att notera 
 
HR-avdelningen 
Medarbetarenkätens svarsfrekvens slutade på 93% i stadsdelen vilket är ett 
mycket gott resultat. 
 

 4. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa 
sammanträde den 21 mars 2024  
 
-Stadsdelsdirektören gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnämnd 

 
 

5. Systematiskt arbetsmiljöarbete 

Flytt till tekniska nämndhuset 
Balanslistan betas av löpande. Uppföljning av flytten sker i mitten på april då 
riskbedömning/analys som gjordes före flytten gås igenom.   
Saco undrar över hur det gick med den kameraövervakning som togs upp på 
FVG före flytten, säkerhetssamordnaren kan återkomma om detta. 
Saco vill ha en uppföljning på det man lyfte före flytten om ljudklass och 
belysning. Arbetsgivaren återkommer om detta. 
Akademikerförbundet SSR undrar över Massagestolen som avslutades i 
samband med flytten, flera medarbetare undrar och önskar den åter. 
Arbetsgivaren tar med frågan. 
 
IA 
Genomgång av stadsdelens inrapporterade händelser i IA för 2023 gicks 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsn%C3%A4mnd
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Johanna Widh  
Sekreterare 
 
   
Ann-Christine Hansson   
Stadsdelsdirektör   
  
 
 
 Kommunal 
 
 Akademikerförbundet SSR 
 
 SACO 

igenom. Inrapporteringarna har ökat vilket är bra då det mer överensstämmer 
med verkligheten, och det förebyggande arbetet kan därmed bli bättre. 

Sjukfrånvaro 
Stadsdelens sjukfrånvaro har på helheten rullande 12 mellan 2022 och 2023 
sjunkit med 1,6 procentenhet. 

 7. Frågor från de fackliga organisationerna  
Vision undrar över varför stadsdelen valde den friskvårdsmodell man gjort. 
Vision vill att medarbetarna ska få välja modell. 
Stadsdelen har följt de direktiv som kommunfullmäktige gick ut med och 
hanterade frågan i VP. SACO står bakom Visions frågeställning. 
Kommunal undrar om arbetsgivaren kan stå för kostnaden för medarbetarna 
som ansöker om skyddad yrkestitel. Arbetsgivaren säger nej till detta. 

 9. Information från de fackliga organisationerna 
Akavia och SACO har årsmöte i mars 
Vision utbildar sin styrelse nu som är fulltalig. 
Kommunal är mycket ute på skyddsronder just nu. 

 
10. Övriga frågor 
Akademikerförbundet SSR undrar över analysunderlaget för chefstrukturen, 
arbetsgivaren svara att det är en del underlag som måste tas fram först innan 
arbetet påbörjas, där är vi just nu. 
I arbetet med den nya chefsstrukturen vill SACO och Akavia påtala att man ser 
det som en absolut maxgräns på 30 medarbetare per enhetschef.  
SACO och Akavia vill påtala vikten av att arbetsgivaren följer AID strukturen i 
arbetet med den nya chefsstrukturen. Staden och Stadsdelen följer de riktlinjer 
som finns. 
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